Here are a few of our upcoming School Council fundraisers:

Winter Concert VIP Seating Raffle Draw - Deadline December 15th

A chance to win front row seats to our school Winter Concert on Monday, December 19th at 6pm!

Raffle tickets will be sold as one ticket for \$2 and three tickets for \$5.



Deadline to purchase tickets will be <u>December</u> 15th. Winners will be drawn and announced on <u>December 16th</u>.

CandyGrams - December 12th to 16th

Do your children (or one of the teachers!) wish to give thanks to someone in the school? They can with CandyGrams!

They will be sold from <u>December 12th to 16th</u> and each CandyGram will come with a blank tag for the student (or teacher) to fill out and have delivered to their respective classrooms.

CandyGrams will be sold for 25c each.

Pizza Lunch - December 23rd

A friendly reminder that pizza lunch will be on <u>December 23rd</u>.

There will only be a selection of cheese pizza and it will be sold as follows:

- 1. Package 1 ONE slice of cheese pizza with one juice and one bag of chips for \$5
- 2. Package 2 TWO slices of cheese pizza with one juice and one bag of chips for \$7

Deadline to purchase is December 18th.

There will also be no refunds, so if your child is absent on pizza day, you can make arrangements to have it picked up during the lunch hour (if that is an option).

SchoolCash Online



Please note that we HIGHLY recommend using SchoolCash Online (<u>https://schoolcashonline.com/</u>) for all of these purchases. If you do not have an account, please sign up for one as it makes it easier for us to account for all the payments. If you are having any difficulties signing up, please speak to Ms. O'Brien or myself (Miranda) and we will provide assistance.



Note: I have used Google Translate to translate this message, so my apologies if there are any inaccuracies or something does not make sense. I am still waiting for my access to translation services.

注意:我使用谷歌翻譯來翻譯這條消息,如果有任何不准確或不合理的地方,我深表歉意。我仍 在等待獲得翻譯服務。

以下是我們即將舉行的一些學校理事會籌款活動:

冬季音樂會 VIP 座位抽獎 - 12 月 15 日截止

有機會在 12 月 19 日星期一下午 6 點贏得我們學校冬季音樂會的前排座位! 抽獎券將以一張 2 美元的票和三張 5 美元的票的形式出售。 購票截止日期為 12 月 15 日。獲獎者將於 12 月 16 日抽出並公佈。



<u>CandyGrams——12 月 12 日至 16 日</u>

您的孩子(或其中一位老師!)想感謝學校裡的某個人嗎?他們可以使用 CandyGrams! 它們將於 12 月 12 日至 16 日銷售,每個 Candygram 都會附帶一個空白標籤,供學 生(或教師)填寫並運送到各自的教室。

CandyGrams 每個售價 25 美分。

<u> 披薩午餐——12月23日</u>

友情提醒,披薩午餐將於12月23日舉行。 只有一些奶酪披薩可供選擇,銷售方式如下: 套餐1-一片芝士披薩加一份果汁和一袋薯條只需5美元 套餐2-兩片芝士披薩加一份果汁和一袋薯條只需\$7



購買截止日期為 12 月 18 日。

也不會退款,因此如果您的孩子在披薩日缺席,您可以安排在午餐時間領取(如果可以的話)。

在線學校現金



請注意,我們強烈建議使用 SchoolCash Online (https://schoolcashonline.com/)進行 所有這些購買。如果您沒有帳戶,請註冊一個,這樣我們可以更輕鬆地核算所有付 款。如果您在註冊時遇到任何困難,請與 O'Brien 女士或我本人 (Miranda) 聯繫, 我們將提供幫助。